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Pearl River Night TourPearl River Night Tour

赤坎古镇赤坎古镇
Chikan Ancient TownChikan Ancient Town

第1天：吉隆坡  广州
集合于吉隆坡国际机场，飞往广东 - 广州。

 永庆坊
这一带原是西关老城区，文物古迹遍布，后进行旧城改造，在保留
了老广州西关韵味的同时，又注入现代商业艺。
 沙面岛星巴克（赠送一杯咖啡或果汁）
这家星巴克位于历史悠久的老洋房中，位于沙面，现在是打卡拍
照的热门地点。
 夜游珠江（含游船）
看看珠江美景，感受广州的繁华夜晚和独特魅力。

第2天：广州 - 100公里 - 新会 - 80公里 - 开平

 陈家祠
陈氏书院，又称陈家祠，是广东现存规模最大、保存最完整、装饰
最精美的清代宗祠建筑。
 赤坎古镇（含铛铛车）
江水环绕，古榕成荫，船只穿梭，两岸有中西结合的欧陆或南洋风
建筑。

第3天：开平 - 120公里 - 顺德 - 40公里 - 佛山
 顺峰山牌坊
 清晖园
中国十大名园、广东四大名园之一，岭南园林的代表。

 佛山祖庙
具有浓厚地方特色的庙宇建筑、也是佛山具代表性的文化地标。 
并参观黄飞鸿纪念馆、叶问堂以及欣赏醒狮表演。

 岭南天地
这里有许多典型的清末民国时期的岭南民居风格建筑。

第4天：佛山 - 35 公里 - 番禺 - 52公里 - 广州

 沙湾古镇
古镇保存了大量明清时期的古建筑，风格多样，代表珠三角建筑
特色。

 莲花山
望海观音是世界上最高的铂金观世音菩萨立像。

第5天： 广州  吉隆坡
送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

沙面岛星巴克 / Shamian Island Starbucks
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D1: KUALA LUMPUR  GUANGZHOU

Assemble in KL International Airport for flight to Guangdong - Guangzhou.
 Yongqingfang 
This area, once the old Xiguan district with many historical sites, 
now blends old Guangzhou charm with modern commercial art 
after urban renewal.

 Shamian Island Starbucks (Free Coffee or Juice) 
A historic colonial building that's now a trendy spot to visit and 
take photos.

 Pearl River Night Tour (Includes Boat Ride) 
Enjoy the Pearl River's beauty and experience Guangzhou's 
vibrant nightlife and unique charm.

D2: GUANGZHOU - 100km - XINHUI - 80km - KAIPING
 Chen Clan Ancestral Hall
Chen Clan Academy, or Chen Family Ancestral Hall, is Guangdong's 
largest and best-preserved Qing dynasty ancestral hall.

 Chikan Ancient Town (Includes Dangdang Car)
River surrounded, ancient banyans shade, boats shuttle, with 
buildings blending Western or Southeast Asian styles on both banks.

D3: KAIPING - 120km - SHUNDE - 40km - FOSHAN
 Shunfengshan Park
 Qinghui Garden 
One of China's top ten famous gardens and one of Guangdong's 
four famous gardens, representing Lingnan garden style.

 Ancestral Temple 
Visit Foshan's iconic temple, Wong Fei Hung Memorial Hall, and 
Ip Man Hall. Enjoy a lion dance performance.

 Lingnan Tiandi  
Many typical late Qing Dynasty and early Republican era 
Lingnan-style residences are found here.

清晖园 清晖园 
Qinghui GardenQinghui Garden

D4: FOSHAN - 35km - PANYU - 52km - GUANGZHOU

 Shawan Ancient Town 
The ancient town preserves many Ming and Qing buildings with 
diverse architectural styles, representing the Pearl River Delta 
region. 

 Lotus Hill 
This is the world's tallest platinum statue of the Goddess of Mercy.

D5: GUANGZHOU  KUALA LUMPUR
Transfer to the airport for your flight back home with sweet memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.

岭南天地 / Lingnan Tiandi



酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1
广州（1 晚）
Guangzhou (1 Night)

 广州华夏大酒店或同级
Hotel Landmark Canton or similar - 机上用餐

Meal on Board ✓

D2
开平（1 晚）
Kaiping (1 Night)

 开平潭江半岛酒店或同级
Kaiping Pan Tower International Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D3
佛山（1 晚）
Foshan (1 Night)

佛山丽怡酒店或同级
Foshan Country Inn Suites or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
广州（1 晚）
Guangzhou (1 Night)

广州华夏大酒店或同级
Hotel Landmark Canton or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5 - - 酒店 
Hotel

机上用餐
Meal on Board ✗

•永庆坊
•夜游珠江（含游船）
•赤坎古镇（含铛铛车）
•清晖园
•佛山祖庙
•岭南天地
•沙湾古镇
•莲花山
•沙面岛星巴克打卡（赠送一杯咖啡或果汁）

• Yongqingfang 
• Pearl River Night Tour (Includes Boat Ride)
• Chikan Ancient Town (Includes Dangdang Car)
• Qinghui Garden
• Ancestral Temple 
• Lingnan Tiandi
• Shawan Ancient Town
• Lotus Hill
• Shamian Island Starbucks (Free Coffee or Juice)

行程亮点
HIGHLIGHT

炳胜品味 - 米其林指南 / 陈皮风味 / 开平特色风味 / 
顺德风味簸箕餐 / 佛山风味 / 点心 / 番禺风味 / 姜汁撞奶

Bingsheng Taste - MICHELIN Guide / Xinhui Dried Tangerine Peel Cuisine /  
Kaiping Cuisine / Shunde Cuisine / Foshan Cuisine / Dim Sum / 
Panyu Cuisine / Ginger Milk Curd

美食
GOURMET

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

For Agent Use Only:

Updated Date: JUN 2024

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:
Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance – It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior

notice 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3.	 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

China Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping – For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on

board the coach.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿 、 交通和自费项目可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览  https://ubingo.my/home/terms.php 
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

中国团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃及伴手礼

点心
Dim Sum

顺德风味簸箕餐

Shunde Cuisine
炳胜品味 - 米其林指南Bingsheng Taste - MICHELIN Guide


